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ZÁPISNICA 
zo zasadnutia Komisie školstva a kultúry  

Mestského zastupiteľstva v Komárne zo dňa 11. júna 2024 
 
Prítomní: 
- členovia: Mgr. Szénássy Tímea, Mgr. Kopják Angelika, Mgr. Szabó Csilla, Ing. Vetter Ján, 

Grassl Ferdinand, PaedDr. Héder Ágnes, Mgr. Laboda Róbert,  
- ospravedlnene sa  nezúčastnil  zasadnutia: Ing. Fabóová Mária, Vörös Mária 
- neospravedlnene sa nezúčastnil zasadnutia:  
- vedúci OŠKaŠ MsÚ: Mgr. Bajkai János 
- zapisovateľ: Mgr. Himpán Gabriel 
- hosť: PaedDr. Kováč Klaudia – riaditeľka ZŠ s VJM Eötvösa, PaedDr. Zuzana Langschadlová 

– riaditeľka ZŠ J.A. Komenského, Ing. Mgr. Zoltán Finta – riaditeľ ZŠ M.Jókaiho, Mgr. 
Slavomír Ďurčo – riaditeľ ZŠ pohraničnej, PaedDr. Mária Pálinkáš – riaditeľka ZŠ s VJM 
práce, Mgr. Stanislav Jiríček – riaditeľ ZŠ rozmarínová, Mgr.art. Alexander Barkóci – 
riaditeľ ZUŠ 

 
Program:   A/ Otvorenie 

B/ Žiadosti a návrhy na úseku školstva  
C/ Rôzne 
D/ Záver 

 
A/ OTVORENIE 
 

Mgr. Szénássy Tímea, predsedníčka komisie privítala všetkých členov komisie a 
ostatných prítomných. Konštatovala, že je prítomná nadpolovičná väčšina členov komisie, 
a komisia je uznášania schopná. Predsedníčka komisie dala hlasovať o schválení poradia 
programových bodov. 

Komisia jednoznačne odsúhlasila poradie. Pomer hlasovania: 7 : 0 : 0 
  

 
 
B/ ŽIADOSTI A NÁVRHY NA ÚSEKU ŠKOLSTVA 
 
TE-639/2024 
Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Komárno č....../2024,  ktorý mení a dopĺňa 
VZN č. 12/2019 v znení neskorších predpisov 
 
Mgr. Bajkai, vedúci OŠKaŠ predkladal materiál. Uviedol, že MsÚ prijal žiadosť od MŠ, CVČ 
a ZUŠ Komárno o navýšenie príspevku za pobyt dieťaťa v MŠ, o navýšenie príspevku na 
čiastočnú úhradu nákladov spojených činnosťou ZUŠ Komárno a o navýšenie príspevku na 
čiastočnú úhradu nákladov spojených činnosťou na záujmové útvary, kluby, kluby pre 
dospelých ako aj na prázdninovú činnosť CVČ Komárno a zvýšenie mesačných poplatkov ako 
aj jednorazového poplatku. Ďalej uviedol, že MsÚ predkladal návrh zmeny úhrad nákladov 
spojených s činnosťou MŠ, CVČ a ZUŠ na schválenie včas, aby výška príspevku už bol 
právoplatný na nový školský rok. Konštatoval, že aktuálne v medzirezortnom pripomienkovom 
konaní je návrh zákona, ktorým sa mení a dopĺňa  zákon č. 597/2003 Z. z. o financovaní 
základných škôl, stredných škôl a školských zariadení. Ďalej konštatoval, že uvedený návrh 
zákona má vplyv aj na poplatky v školských zariadeniach (o ktorých momentálne rozhoduje 
mestské zastupiteľstvo vo VZN), t.j. v prípade schválenia zákona možno ešte v tomto roku bude 
potrebné zosúladiť uvedené VZN so zákonom. 
 
 Komisia odporúčala schváliť návrh VZN. 
Pomer hlasovania: 7 : 0 : 0 



TE-632/2024 
Návrh počtu tried 1. ročníka v základných školách a počtu tried v materských školách v 
zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Komárno v školskom roku 2024/2025 
 
Mgr. Bajkai, vedúci OŠKaŠ predkladal materiál. Uviedol, že materiál má informatívny charakter 
a v zmysle § 5 ods. 7 zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a školskej 
samospráve riaditelia ZŠ a MŠ každoročne predkladajú zriaďovateľovi na schválenie návrhy na 
počty prijímaných detí a návrhy na počty tried. Ďalej uviedol, že presné počty zapísaných detí 
a návrh riaditeľov na počty tried 1. ročníka sú uvedené v tabuľkách v prílohe. 
 
Komisia odporúčala prejednať materiál na zasadnutí Rady pri MZ a MZ. 
Pomer hlasovania: 7 : 0 : 0 
 
 
 
TE-611/2024 
Žiadosť ZŠ s VJM Eötvösa o zmenu rozpočtu školskej jedálne v roku 2024 
 
Mgr. Bajkai, vedúci OŠKaŠ predkladal materiál. Uviedol, že ZŠ s VJM Eötvösa žiada 
o preklasifikovanie režijných výdavkov na rok 2024 z bežných výdavkov na kapitálové výdavky 
vo výške 27.222 eur na nákup konvektomatu pre potreby školskej jedálne. 
 
Komisia odporúčala schváliť návrh na uznesenie. 
Pomer hlasovania: 7 : 0 : 0 
 
 
 
TE-612/2024 
Žiadosť ZŠ s VJM Eötvösa o zmenu rozpočtu základnej školy v roku 2024 
 
Mgr. Bajkai, vedúci OŠKaŠ predkladal materiál. Uviedol, že ZŠ s VJM Eötvösa žiada 
o preklasifikovanie vlastných zdrojov na rok 2024 z bežných výdavkov na kapitálové výdavky vo 
výške 2.854 eur na výmenu stacionárneho ohrievača vody na základe revíznej správy. 
 
Komisia odporúčala schváliť návrh na uznesenie. 
Pomer hlasovania: 7 : 0 : 0 
 
 
 
 
TE-654/2024 
Žiadosť ZŠ s VJM Eötvösa o odstránenie havarijného stavu strechy, stropu a 
vodoinštalácie – spoluúčasť 
 
Mgr. Bajkai, vedúci OŠKaŠ predkladal materiál. Uviedol, že ZŠ s VJM Eötvösa žiada (v prípade 
úspešnosti) o schválenie spoluúčasti na projekt „Odstránenie havarijného stavu – rekonštrukcia 
strechy, stropu a vodoinštalácie vo výške 7.374,97 €. Konštatoval, že celkové predpokladané 
náklady projektu sú vo výške 71.374,97 €, z toho dotácia zo štátneho rozpočtu vo výške 64.000 
€. Ďalej konštatoval, že v roku 2021 už bola realizovaná veľká investícia na tej škole, ale vtedy 
strecha nebola riešená. Zároveň konštatoval, že v prípade úspešnosti projektu treba nájsť 
v rozpočte mesta potrebné finančné prostriedky vo výške spoluúčasti. 
 
Komisia odporúčala schváliť návrh na uznesenie. 
Pomer hlasovania: 7 : 0 : 0 
 



TE-613/2024 
Žiadosť ZŠ J.A. Komenského o opravu vodovodnej prípojky 
 
Mgr. Bajkai, vedúci OŠKaŠ predkladal materiál. Uviedol, že ZŠ J.A. Komenského žiada 
o opravu vodovodnej prípojky z dôvodu úniku vody v areáli školy. Konštatoval, že v zmysle 
zákona 442/2002 Z.z. o verejných vodovodoch a verejných kanalizáciách vodovodná prípojka 
nie je súčasťou verejného vodovodu a je vo vlastníctve vlastníka nehnuteľnosti, z toho dôvodu 
vlastník vodovodnej prípojky je povinný zabezpečiť opravu a údržbu na vlastné náklady. Ďalej 
konštatoval, že predpokladané náklady na opravu vodovodnej prípojky podľa cenovej kalkulácií 
od KOMVaK, a.s. sú vo výške 12.421 €. 
 
Komisia odporúčala schváliť návrh na uznesenie. 
Pomer hlasovania: 7 : 0 : 0 
 
 
 
TE-614/2024 
Žiadosť ZŠ rozmarínovej o odstránenie havarijného stavu plochej strechy – spoluúčasť 
 
Mgr. Bajkai, vedúci OŠKaŠ predkladal materiál. Uviedol, že ZŠ rozmarínová žiada (v prípade 
úspešnosti) o schválenie spoluúčasti na projekt „Odstránenie havarijného stavu – rekonštrukcia 
plochej strechy“ vo výške 13.216,98 €. Konštatoval, že celkové predpokladané náklady projektu 
sú vo výške 135.216,98 €, z toho dotácia zo štátneho rozpočtu vo výške 122.000 €. Ďalej 
uviedol, že v prípade úspešnosti projektu treba nájsť v rozpočte mesta potrebné finančné 
prostriedky vo výške spoluúčasti. 
Mgr. Szénássy Tímea, predsedníčka komisie žiada riaditeľa doplniť materiál 
o fotodokumentáciu a o cenovú kalkuláciu. 
 
Komisia odporúčala schváliť návrh na uznesenie. 
Pomer hlasovania: 7 : 0 : 0 
 
 
 
TE-615/2024 
Žiadosť ZŠ rozmarínovej o realizáciu projektu „Vybudovanie vonkajšieho športoviska“ – 
spoluúčasť 
 
Mgr. Stanislav Jiríček, riaditeľ ZŠ rozmarínová predkladal materiál. Uviedol, že sa jedná 
o projekt Ministerstva financií SR. Ďalej uviedol, že škola žiada (v prípade úspešnosti) 
o schválenie spoluúčasti na projekt „Vybudovanie vonkajšieho športoviska“ vo výške 750 €. 
Konštatoval, že celkové predpokladané náklady projektu sú vo výške 15 000,00 €, z toho 
dotácia zo štátneho rozpočtu na bežné výdavky vo výške 6.411,60 € a na kapitálové výdavky vo 
výške 7.838,40 €. 
 
Komisia odporúčala schváliť návrh na uznesenie. 
Pomer hlasovania: 7 : 0 : 0 
 
 
 
TE-616/2024 
Žiadosť Základnej umeleckej školy o navýšenie rozpočtu na rok 2024 – odstupné 
 
Mgr.art. Alexander Barkóci, riaditeľ ZUŠ predkladal materiál. Uviedol, že ZUŠ žiada o navýšenie 
rozpočtu na rok 2024 z dôvodu vyplatenia odstupného zamestnancom vo veku 65 rokov 
v zmysle zákona v celkovej výške 8.100 €. Ďalej uviedol, že dvaja zamestnankyne napriek 



predchádzajúcej ústnej dohode že sa chcú ostať v škole aj naďalej, nezostanú v škole a plánujú 
odísť do dôchodku, tým pádom škole uvedené finančné prostriedky budú chýbať v rozpočte. 
 
Komisia odporúčala schváliť návrh na uznesenie. 
Pomer hlasovania: 7 : 0 : 0 
 
 
 
 
 
C/ RÔZNE 
 
TE-610/2024 
Rozpočtové opatrenia podpísané primátorom mesta Komárno v roku 2024 
 
Mgr. Szénássy Tímea, predsedníčka komisie predkladala materiál. Uviedla, že ide o účelovo 
určené finančné prostriedky v roku 2024, ktorých na základe uznesenia MZ môže podpísať 
primátor mesta a úrad predkladá v pravidelných intervaloch na zasadnutie MZ. Ďalej uviedla, že 
materiál obsahuje rozpočtové opatrenia za obdobie marec až máj 2024. 
 
Komisia odporúčala schváliť návrh na uznesenie. 
Pomer hlasovania: 7 : 0 : 0 
 
 
 
 
 
D/ ZÁVER 
 
Diskusia 

 
Mgr. Bajkai, vedúci OŠKaŠ konštatoval, že uchádzači sa už môžu podať žiadosti 

o štipendium, preto dnešným dňom školám bola rozposlaná výzva na predloženie žiadostí. 
Ďalej konštatoval, že výzva dodatočne bude rozposlaná aj športovým klubom v meste. 

Predsedníčka komisie konštatovala, že prijatie najlepších žiakov a študentov primátorom 
mesta Komárno sa koná 20.júna 2024. 

Predsedníčka komisie poďakovala prítomným za účasť v Komisii školstva a kultúry a 
vyhlásila zasadnutie za ukončené. 
 
Zapísal: Mgr. Himpán 
V Komárne dňa 12.06.2024 
 
 
 

Mgr. Szénássy Tímea 
 predsedníčka komisie 

 
 
 


